

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALDAMAN FOR INVESTMENTS Date: 23-02-2026 02:34:32 PM Subject: Assignment to perform the duties of the Acting Dir	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الضمان للاستثمار التاريخ: 23-02-2026 02:34:32 PM الموضوع: تكليف القيام بأعمال المدير العام بالانابة
Assigning Mr. Ismail Muhammad Issa to carry out the duties of the company's General Manager on an acting basis, for a period of six months, renewable, starting from the beginning of work on Sunday 1/3/2026.	تكليف مدير دائرة الشؤون المالية/ السيد إسماعيل محمد عيسى، القيام بأعمال مدير عام الشركة بالإنابة، لمدة ستة أشهر قابلة للتجديد، اعتباراً من بداية عمل يوم الأحد 2026/3/1.
23-02-2026	23-02-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hana Farhan Hourani	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hana Farhan Hourani